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2001.9－2006.6 吉林大学无机化学专业，硕博连读，获理学博士学位

工作经历

2006.6－2008.8 吉林大学化学学院 讲师 

2008.9－2020.8 吉林大学化学学院 副教授 

2020.9－至今 吉林大学化学学院 教授 

研究方向

无机功能材料

奖励与荣誉

1. 2020年 国家一流本科课程（无机元素化学）负责人 

2. 吉林大学2019-2020学年本科“课堂教学质量奖”卓越奖 

3. 2019年 吉林大学首届智慧课堂创新教学大赛二等奖 

4. 2018年 吉林大学第八届校级教学成果奖二等奖

代表性成果

1. Cd-MOF@PVDF Mixed-Matrix Membrane with Good Catalytic Activity and Recyclability for the

Production of Benzimidazole and Amino Acid Derivatives, Inorg. Chem., 2021, 60, 2087-2096. 

2. Crystal transformation in Mn(II) metal–organic frameworks based on a one-dimensional chain

precursor, Dalton Trans., 2021,50, 9540-9546. 

3. Immobilized dyes within anionic indium coordination polymer for photocatalytic 1O2 generation,

Micro. Meso. Mater., 2020, 308, 110568. 

4. Stable coordination polymers with linear dependence color tuning and luminescent properties for

detection of metal ions and explosives，Dyes and Pigments 170 (2019) 107583.

5. Indium Metal−Organic Frameworks as High-Performance Heterogeneous Catalysts for the Synthesis

of Amino Acid Derivatives，Inorg. Chem. 2014, 53, 10024−10026.
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